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A tihanyi Club Hotel adott otthont a
rendezvénynek. Afféle déjà vu érzésem
volt amikor a Közgyûlés kezdetekor az
igencsak foghíjas székeket láttam. ( Saj-
nos az Egyesület hasonló összejövetelei
sem különbek.)  Az okokat nyilván ele-
mezni kell – ha kell –, bár nyilvánvaló,
hogy igazán nagy ügyekben sem egyik,
sem másik szervezõdés nincs döntõké-
pes helyzetben. De hát azért adhatnánk
legalább annyi tiszteletet a szervezõk-
nek, hogy  a határozatképesség  már a
kezdetekkor meglegyen.

Horváth Ferenc elnök megnyitó sza-
vai után Mõcsényi Miklós fõtitkár részle-
tes beszámolója következett. 

Ebéd utánra megteltek az üres szé-
kek is, és Mizik András már telt ház
elõtt tartotta meg elõadását a kemény-
lombos választékok várható piacát ille-
tõen. (Cikket ld. Erd. Lapok februári
számában.)  Forgács László (NYIR-

ERDÕ Zrt). az akác gõzölési tapasztala-
tairól számolt be.

Nagy érdeklõdés elõzte meg Bene-
dek Fülöp (MNV Zrt.) elõadását. Ugyan-
is hónapok óta járja a hír az országot az

erdõgazdaságok összevonásával kap-
csolatban. Nos, mint elhangzott, ezt a té-
mát levették a napirendrõl. „2008-ban
az állami erdõgazdaságok térképén
nem lesz változás” hangsúlyozta Bene-
dek Fülöp.  Mint mondta nem akarják
elkapkodni a folyamatot. Tehát  minden
valószínûség szerint lesz összevonás,
csak lassan és nyugodtan.  Talán a leg-
optimálisabb megoldáshoz a különféle
szakmai szervezõdések véleményét is
kikérik az illetékesek. (Ettõl függetlenül
az egyes ingatlanok privatizációjáról kü-
lönféle hírek keringenek, különös tekin-
tettel a vadászattal kapcsolatos létesít-
ményekre.) 

A Fakonferenciát Horváth Ferenc el-
nök zárta megjegyezve, hogy eredmé-
nyes volt a rendezvény, mert nemcsak
hasznos elõadásokat hallhattak a részt-
vevõk, hanem tisztázhatták az ágazat
körül kialakult bizonytalanságot keltõ
kérdéseiket is. 
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